

Building 11 NO 5 Yumin RD
Houshayu, Shunyi, Beijing, China 101300
Tel: +86 10 80410390
Website: www.bibachina.org



BEIJING INTERNATIONAL
BILINGUAL ACADEMY
海嘉国际双语学校

BIBA UNIFORM POLICY

Students are expected to wear the prescribed dress every school day except on designated special dress days, such as International Day or House Assembly. The dress code is in effect during the school day from **07:50 to 15:40** with the exception of sports or with special permission granted by the administration.

DEFINITIONS AND GENERAL REMARKS

All articles of clothing must be purchased at BIBA, fit properly, be clean, and without holes, tears, or frayed areas. The following regulations outline what is permitted and is not an attempt to list all that is permitted and therefore it is not intended that these regulations be viewed as an exhaustive list. The general expectation is if it is not listed as permissible, then it is not permitted. Any student who attends BIBA accepts that the Administration has the final say regarding the uniform policy.

Please be advised that the BIBA School Administration reserves the right to alter, amend, or change this policy as necessary and has the final say in all matters regarding the School Uniform Policy.



ELEMENTARY, MIDDLE, AND HIGH SCHOOL (Effective August 1, 2015)

ALL STUDENTS (April 1st – October 1st)

All students must wear the school formal uniform on non-PE days (including school events) and the Spring/Summer PE uniform on days when they have PE classes.

<p align="center">Elementary K-5 Uniform</p>	<p align="center">MS (6-8) and HS (9-12) Uniform</p>
<p>BOYS FORMAL</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ White button shirt with BIBA logo ▪ School Tie ▪ Blue BIBA formal pants ▪ Solid black formal shoes w/black socks ▪ Blue cardigan sweater w/logo (optional) <p>GIRLS FORMAL</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ White button shirt with BIBA logo ▪ School Tie ▪ BIBA Skirt or blue BIBA formal pants ▪ Solid black formal shoes w/black socks ▪ Black leggings (optional) ▪ Blue cardigan sweater w/logo (optional) <p>BOYS PE (Spring/Summer)</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ Blue PE T-shirt w/logo ▪ Blue PE shorts w/logo ▪ White socks ▪ Non-marking sneakers (any color) <p>GIRLS PE (Spring/Summer)</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ Blue PE T-shirt w/logo ▪ Blue PE skort or shorts w/logo ▪ White socks ▪ Non-marking sneakers (any color) 	<p>BOYS FORMAL</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ White button shirt with BIBA logo ▪ School Tie ▪ Blue BIBA formal pants ▪ Solid black formal shoes w/black socks ▪ Blue cardigan sweater w/logo (G6-8, optional) ▪ BIBA vest and blazer coat (Grades 9-12) <p>GIRLS FORMAL</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ White button shirt with BIBA logo ▪ School Tie ▪ BIBA Skirt or blue BIBA formal pants ▪ Solid black formal shoes w/black socks ▪ Black leggings (optional) ▪ Blue cardigan sweater w/logo (G6-8, optional) ▪ BIBA vest and blazer coat (Grades 9-12) <p>BOYS PE (Spring/Summer)</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ Blue PE T-shirt w/logo ▪ Blue PE shorts w/logo ▪ White socks ▪ Non-marking sneakers (any color) <p>GIRLS PE (Spring/Summer)</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ Blue PE T-shirt w/logo ▪ Blue PE skort or shorts w/logo ▪ White socks ▪ Non-marking sneakers (any color)
<p align="center">Special Notes</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ ALL Shorts/Skorts - Must fit properly and be at least mid-thigh in length ▪ ALL Formal Shirts - Must fit properly and should be tucked in ▪ ALL Pants - Must fit properly and be longer than the ankle ▪ Optional clothing, i.e. the cardigan sweater, is a requirement for students to have as part of the uniform, but students are not required to wear them except during school events. 	



ALL STUDENTS (October 1st – April 1st)

All students are required to wear the school formal uniform OR Fall/Winter PE uniform. Students must wear their formal uniform for any school event such as the Winter Concert.

Elementary K-5 Uniform	MS (6-8) and HS (9-12) Uniform
<p>BOYS FORMAL</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ White button shirt with BIBA logo ▪ School Tie ▪ Blue BIBA formal pants ▪ Solid black formal shoes w/black socks ▪ Blue cardigan sweater w/logo (optional) <p>GIRLS FORMAL</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ White button shirt with BIBA logo ▪ School Tie ▪ BIBA Skirt or blue BIBA formal pants ▪ Solid black formal shoes w/black socks ▪ Black leggings (optional) ▪ Blue cardigan sweater w/logo (optional) 	<p>BOYS FORMAL</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ White button shirt with BIBA logo ▪ School Tie ▪ Blue BIBA formal pants ▪ Solid black formal shoes w/black socks ▪ Blue cardigan sweater w/logo (G6-8, optional) ▪ BIBA vest and blazer coat (Grades 9-12) <p>GIRLS FORMAL</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ White button shirt with BIBA logo ▪ School Tie ▪ BIBA Skirt or blue BIBA formal pants ▪ Solid black formal shoes w/black socks ▪ Black leggings (optional) ▪ Blue cardigan sweater w/logo (G6-8, optional) ▪ BIBA vest and blazer coat (Grades 9-12)
<p>BOYS & GIRLS PE (Fall/Winter)</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ Blue BIBA PE zipper top w/logo ▪ Blue BIBA PE striped sweatpants w/logo <ul style="list-style-type: none"> ▪ White socks ▪ Non-marking sneakers (any color) 	
<p>Special Notes</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ ALL Formal Shirts - Must fit properly and must be tucked in ▪ ALL Pants - Must fit properly and be longer than the ankle ▪ Sweatpants - Must fit properly and show the BIBA school logo ▪ Optional clothing, i.e. the cardigan sweater, is a requirement for students to have as part of the uniform but students are not required to wear them except during school events 	

- **Footwear:**
 Must have flat soles and be worn with same color shoe laces and are to be non-marking. Single plug thongs (flip flops), sandals, Crocs, lighted shoes, wedges are **not** permitted. Footwear must be laced where appropriate and must be free of holes, rips or inappropriate markings.
- **Coats and Jackets**
 Non-uniform coats may be worn to and from school, as well as during recess and physical education classes. However, students are **not** permitted to wear coats or jackets within classrooms.



- **Accessories**
As BIBA maintains a safe and orderly environment, no dangling or noisy accessories will be permitted. Students are permitted to wear the following discrete accessories. The following are helpful guidelines for students who choose to wear accessories:
 - ✓ Hair barrettes and hair items are permitted, but must be discrete in color and fashion
 - ✓ One earring per ear is permitted to be worn; no other body piercing is permitted
 - ✓ A watch or bracelet
 - ✓ The BIBA hat may be worn outside of the classroom in PE classes, outdoor activities, or recess but may **not** be worn inside of the building
 - ✓ A black belt

- **House System Days**
Each Friday is considered a House Day. Students must wear their designated House System shirt (Red, Yellow, Orange, Blue, or Green) prominently or the full school uniform. **This is an opportunity to promote relationships across all grade levels within the school and not an opportunity to dress down or casually. Any student who is not wearing their House System shirt will be considered to be out of uniform for that day and will be asked to have their parent bring the appropriate House System shirt.**

- Due to the cold weather in Beijing, students may wear additional thermal clothing underneath their sweatpants and hooded shirt to provide for additional warmth. Any visible clothing underneath the mandatory school uniform must be white and there are no exceptions to this requirement.

- Students must be in full school uniform for the entire school day from arrival to and from school grounds.

- Please be advised that absolutely no uniform items displaying the “Kinstar” logo are permitted including the green checkered dress (for girls) and maroon hooded sweatshirt.

- A parent or guardian will be required to bring appropriate uniform apparel to the school for a student who is not in the school uniform.



海嘉国际双语学校校服穿着规范

海嘉学生须每天按照要求穿着校服。特殊活动日除外，如国际日或 House 活动日。另除体育比赛或学校管理团队特许的情况外，学校将在 07:50 至 15:40 上学期间严格执行校服穿着规范。

校服穿着规范内容

请穿着学校出售的校服，保持服饰合体、整洁，无破损。下面列出了校服穿着规范，但并没有涵盖所有的要求，下文中未提及的穿着搭配被视为不允许。请学生们遵守学校提出的最终校服穿着要求。

海嘉学校管理团队拥有校服穿着规范的最终解释权，可根据需要适时的调整、修正。



全体学生 (4月1日-10月1日)

在有体育课当天, 学生们须穿着春/夏季运动服。其他时间, 须穿着正装校服。

小学部 学前班至 5 年级 校服	6-8 年级和 9-12 年级 校服
<p>男生正装</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 带有海嘉标志的白色衬衫 ▪ 领带 ▪ 蓝色裤子 ▪ 纯黑色皮鞋搭配黑色袜子 ▪ 带有海嘉标志的蓝色开衫毛衣(可选) <p>女生正装</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 带有海嘉标志的白色衬衫 ▪ 领结 ▪ 卡其色裤子 ▪ 纯黑色皮鞋搭配黑色袜子 ▪ 黑色连裤袜(可选) ▪ 带有海嘉标志的蓝色开衫毛衣(可选) <p>男生运动服 (春/夏季)</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 带有海嘉标志的蓝色运动衫 ▪ 带有海嘉标志的蓝色运动短裤 ▪ 白色袜子 ▪ 软底运动鞋 (无颜色要求) <p>女生运动服(春/夏季)</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 带有海嘉标志的蓝色运动衫 ▪ 带有海嘉标志的蓝色运动短裙 ▪ 白色袜子 ▪ 软底运动鞋 (无颜色要求) 	<p>男生正装</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 带有海嘉标志的白色衬衫 ▪ 领带 ▪ 蓝色裤子 ▪ 纯黑色皮鞋搭配黑色袜子 ▪ 带有海嘉标志的蓝色开衫毛衣 (6-8 年级, 可选) ▪ 带有海嘉标志的毛背心和西服 (9-12 年级) <p>女生正装</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 带有海嘉标志的白色衬衫 ▪ 领结 ▪ 卡其色裤子 ▪ 纯黑色皮鞋搭配黑色袜子 ▪ 黑色连裤袜(可选) ▪ 带有海嘉标志的蓝色开衫毛衣(6-8 年级, 可选) ▪ 带有海嘉标志的毛背心和西服 (9-12 年级) <p>男生运动服 (春/夏季)</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 带有海嘉标志的蓝色运动衫 ▪ 带有海嘉标志的蓝色运动短裤 ▪ 白色袜子 ▪ 软底运动鞋(无颜色要求) <p>女生运动服(春/夏季)</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 带有海嘉标志的蓝色运动衫 ▪ 带有海嘉标志的蓝色运动短裙 ▪ 白色袜子 ▪ 软底运动鞋(无颜色要求)
<p>备注</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 短裤/裙须合体, 长度适中。 ▪ 衬衫须合体并将下端放在裤子里。 ▪ 长裤须合体, 长度超过脚踝。 ▪ 可选类校服, 如开衫毛衣, 除学校正式活动外, 学生可选择性穿着。 	



全体学生(10月1日-4月1日)

学生每天须穿着正装校服或秋/冬季运动服。学校活动如冬季音乐会时须穿着正装校服。

<p>小学部 学前班至 5 年级 校服</p> <p>男生正装</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 带有海嘉标志的白色衬衫 ▪ 领带 ▪ 蓝色裤子 ▪ 纯黑色皮鞋搭配黑色袜子 ▪ 带有海嘉标志的蓝色开衫毛衣 (可选) <p>女生正装</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 带有海嘉标志的白色衬衫 ▪ 领结 ▪ 卡其色裤子 ▪ 纯黑色皮鞋搭配黑色袜子 ▪ 黑色连裤袜(可选) ▪ 带有海嘉标志的蓝色开衫毛衣(可选) 	<p>6-8 年级和 9-12 年级 校服</p> <p>男生正装</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 带有海嘉标志的白色衬衫 ▪ 领带 ▪ 蓝色裤子 ▪ 纯黑色皮鞋搭配黑色袜子 ▪ 带有海嘉标志的蓝色开衫毛衣 (6-8 年级, 可选) ▪ 带有海嘉标志的毛背心和西服 (9-12 年级) <p>女生正装</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 带有海嘉标志的白色衬衫 ▪ 领结 ▪ 卡其色裤子 ▪ 纯黑色皮鞋搭配黑色袜子 ▪ 黑色连裤袜(可选) ▪ 带有海嘉标志的蓝色开衫毛衣(6-8 年级, 可选) ▪ 带有海嘉标志的毛背心和西服 (9-12 年级)
<p>男、女生运动服(秋/冬季)</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 带有海嘉标志的蓝色拉链衫 ▪ 带有海嘉标志的带条纹蓝色运动长裤 <ul style="list-style-type: none"> ▪ 白色袜子 ▪ 胶底运动鞋(无颜色要求) 	
<p>备注</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 衬衫须合体并将下端放在裤子里。 ▪ 长裤须合体, 长度超过脚踝。 ▪ 运动长裤须合体并带有海嘉标志。 ▪ 可选类校服, 如开衫毛衣, 除学校正式活动外, 学生可选择性穿着。 	



附上校服图片及说明(秋季和冬季)

- **鞋:**
鞋子/运动鞋 (纯黑色或纯白色)要求为平底、软底鞋，鞋带与鞋子要统一颜色。不能穿着人字拖、凉鞋、Crocs、带闪灯的鞋、坡跟鞋等。鞋子须合脚，没有破洞、损坏和不合适的装饰物。
- **外套**
学生可以在上学和放学的路上及课间活动和体育课上穿着非校服外套，但不能在教室内穿着。
- **配饰**
为了营造一个安全有序的学习环境，学生禁止佩戴任何垂挂的或可以发出声响的配饰。学生们可以佩戴以下几种配饰：
 - ✓ 发夹和发饰，但是不能过于鲜艳和时尚。
 - ✓ 每只耳朵可佩戴一只耳环，不允许有其它类型的体环。
 - ✓ 一只手表或手镯。
 - ✓ 帽子可在体育课、户外活动或课间休息时佩戴，不可以在教学楼内佩戴。
 - ✓ 黑色腰带。
- **House 分组活动日**
每个星期五为 House 分组活动日。学生当天须穿着自己的 HouseT 恤(红、黄、橙、蓝、绿)或整套校服。这是一个可以增进校内各年级师生间交流的机会，并不是可以随意穿着的机会。如有学生当天没有穿着本 House 颜色的服装，将被视为没有穿着学校校服，我们会通知家长 HouseT 恤送到学校。

考虑到北京有时气温较低，学生可以在校服内增加保暖衣物。里面的衣物须为白色，以免可以透过校服看到。

学生在校期间须全天穿着校服。

学生不能穿着带有“Kinstar”标志的校服，包括女生的绿色花格裙和栗色带帽运动衫。

如果学生没有穿着校服，家长或监护人需要配合学校的校服穿着规范，将正确的校服送到学校办公室。